
 
 

22-2024 Vragen van de VVD-fractie voor het vragenuurtje tijdens de 

raadsvergadering van 24 september 2024 naar aanleiding van artikel SAP in de 

Aalten Vooruit 

  

In de Aalten Vooruit van dinsdag 10 september 2024 lazen wij over de problemen bij 

de Stichting Aalten Promotie (SAP). Wij begrepen hieruit dat zowel het organiseren 

van activiteiten als de aankleding van het Aaltense centrum onder druk staan. 

Wij hebben al een aantal algemene vragen over de ondersteuning vanuit de 

gemeente beantwoord gekregen in RM 136-2024. Ook eerder hebben wij al vragen 

gesteld over vernomen problemen met de feestversiering in het centrum. 

 

Nu hebben we opnieuw een paar vragen aan het college:  

   

1. Hoe groot schat het college de kans in dat er dit jaar in december geen 

feestverlichting meer is in het centrum van Aalten? 

2. Welke ondersteuningsmogelijkheden zijn er nog vanuit de gemeente voor het 

SAP? 

3. In hoeverre hebben de gesprekken die het college met het bestuur van het 

SAP regelmatig heeft, al geleid tot concrete stappen om deze waardevolle 

activiteiten te kunnen continueren?  

 

Namens de VVD-fractie, 

Linda Oonk 

 

Antwoord:  
Door de fractie van de VVD zijn vragen gesteld naar aanleiding van een artikel in de Aalten Vooruit 
van 10 september jl. over de problemen bij de Stichting Aalten Promotie (SAP). 
Wethouder Kok: De SAP is verantwoordelijk voor de versiering. Het is lastig om daar nu een 
percentage van te geven. Het bestuur is hard aan het werk om dit te realiseren. Er is met spreker en 
ambtelijke ondersteuning een gesprek geweest. Hierin is aangegeven dat wij wel bereid zijn om te 
kijken of wij daar een bijdrage kunnen leveren, als ook anderen hun bijdrage leveren. Met name in het 
belang van de sfeerverlichting in het dorp. In het verleden was dit altijd zeer bijzonder. Dit kan helaas 
niet meer, ook in het kader van aansprakelijkheid, verzekeringen en dat soort zaken, maar gaf wel een 
mooi beeld van ons centrum. Zowel voor Aalten als Dinxperlo hebben wij de lantaarnpalen al zo 
aangepast – ook een investering van € 5 á 6 duizend euro – dat daar de nieuwe verlichting 
aangehangen kan worden. Het beeld dat de gemeente niet veel doet en alles aanziet wil ik hier ten 
zeerste bestrijden. Het bestuur is hard bezig om dit te realiseren. We hebben echt regelmatig contact 
en in die zin waren wij wel enigszins verwonderd over het artikel in de Aalten Vooruit. Wij kunnen geen 
garantie geven dat het lukt.   

 


